
Kittilän kunnan asuntofoorumi

Hullu Poro, Levi, 14.6.2023

Etätyö ja matkailu -hanke



Ohjelma

klo 15.00 Tervetulosanat, Kideve Elinkeinopalvelut, Kittilän kunta

klo 15.05 – 15.35 Kittilän kunnan alustukset
‒ Kunnanjohtajan tervehdys. Timo Kurula, kunnanjohtaja
‒ Katsaus kaavoituksen osalta. Toni Juuti, maanmittausinsinööri
‒ Kittilän kunnan vuokra-asuntojen tilannekatsaus. Timo Sattanen, isännöitsijä, Kittilän Vuokratalot Oy.
‒ Kittilän kunnan rakennusmääräykset, Matti Niska, rakennustarkastaja

klo 15.35 – 15.50 Keskustelu ja kommentointi

klo 15.50 – 16.30 Alueen yrittäjien ja yritysten edustajien puheenvuorot
‒ Levin tulevaisuus. Satu Pesonen, toimitusjohtaja, Visit Levi
‒ Muut (etukäteen sovitut) puheenvuorot
‒ Tulevat asuntoprojektit. Marjukka Kuittinen-Jussila, toimitusjohtaja, AALTO Construction Oy.

klo 16.30 – 16.55 Keskustelu ja kommentointi

klo 16.55 – 17.00 Yhteenveto ja tilaisuuden lopetus



Kiitos!

Katsaus kaavoituksen osalta

Levin_AJANTASA_31052021_10-000_.pdf (kideve.fi)

Kk-ajantasa_04032019_ETRS-GK25__5000.pdf (kideve.fi)

https://www.kideve.fi/wp-content/uploads/Levin_AJANTASA_31052021_10-000_.pdf
https://www.kideve.fi/wp-content/uploads/Kk-ajantasa_04032019_ETRS-GK25__5000.pdf


Kittilän kunnan rakennusmääräykset

Usein kysyttyjä kysymyksiä rakennusvalvonnalta:
• Voisiko moduulityylinen rakentaminen olla nopea ratkaisu asuntopulaan?
• Voisiko loma-asuntoon muuttavalla olla mahdollisuus siirtää pysyvästi kirjat Kittilään, jotta 

saataisiin verovaroja Kittilään?
• Miten voi olla niin, että pitkäaikaiset asumukset päätyvät viikkovuokrauskohteiksi?

Usein kysyttyjä kysymyksiä asumiseen liittyen yleisellä tasolla:
• Miksi kunnalla ei ole halua rakentaa lisää vuokra-asuntoja lähemmäs Leviä? 
• Onko tontteja tarjolla ja hinnat järkitasoa?
• Miten kunta näkee vastuunsa siitä, että myös sesonkityöntekijöille löytyy kohtuuhintaisia 

asuntoja?
• Olisiko yrittäjille mahdollista saada tukea/helpotusta rakentamiseen?
• Mikä on alueen ulkopuolisten yritysten vastuu/osuus alueen toimivuuteen?
• Miksi perheille ei ole isoja asuntoja tarjolla?



Tulevat asuntoprojektit. 

Marjukka Kuittinen-Jussila, toimitusjohtaja, AALTO Construction Oy











































Kiitos!


